
Aan de gemeenteraad Haarlem, 

 

Vanuit het nieuws heb ik reeds in maart vernomen dat er vanaf december dit jaar 18 op diesel 

rijdende dubbeldekkers circa 8 keer per uur (heen en terug dus 16x per uur) komen te rijden tussen 

Amsterdam en Haarlem en dus ook door de straat waar ik woon (Tempeliersstraat). Ondanks de 

voordelen die ik kan bedenken (meer mensen tegelijk kunnen vervoeren, milieubelasting per 

persoon mogelijk dalende hierdoor) ben ik enigszins teleurgesteld dat deze dubbeldekkers niet van 

elektrische motoren voorzien worden anno 2017 met alle milieudoelstellingen die er bestaan. Hoe 

staat de gemeente Haarlem hier in?  

 

Daarnaast maak ik mij zorgen over de impact hiervan op het woongenot, de belasting van de 

(woon)straten en huizen (denk aan funderingen, ons huis en naastgelegen huizen zijn rond 1900 

gebouwd, het trilt nu al iedere keer als er een bus langskomt en ondanks uitblijvende aantoonbare 

funderingsproblemen staat mijn huis nu al hier en daar scheef, de dubbeldekkers wegen nog eens 

minstens 7 ton zwaarder dan de huidige bussen en het is bekend dat zwaar transport 

funderingsschade op kan leveren). In het verlengde hiervan is mijn vraag dan ook of de bussen 

dezelfde routes blijven rijden. Mijns inziens zouden de grotere wegen geschikter zijn voor dit type 

bus (Europaweg, Florapark, van Eedenstraat, Wilhelminastraat).  

 

Graag uw reactie op bovenstaande zaken, 

 

Met vriendelijke groet, 

SC 

 

 

http://www.nhnieuws.nl/nieuws/201269/Primeur-in-Nederland-Connexxion-gaat-met-

dubbeldekkers-rijden 
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HAARLEM Connexxion zet vanaf eind dit jaar dubbeldeksbussen in op drukke trajecten in en rond 

Haarlem. De regio heeft daarmee een primeur, claimt de vervoerder: niet ... 

  


